
PROTOKÓŁ  Nr 26/2011
          z posiedzenia  Komisji Ładu, Porz ądku i Ochrony 

Środowiska
 z dnia  1 grudnia 2011r.

Obecni:

1. Stefan Mikiciuk  -  Przewodniczący
2. Włodzimierz Malinowski           - Zastępca Przewodniczącego
3. Henryk Wójcik                           - Członek Komisji
4. Danuta Opłotna               - Członek Komisji
5. Tadeusz Groszek  - Członek Komisji
6. Adam Wojtyra       - Członek Komisji

Porządek:

1. Przyjęcie protokołu nr 25/2011 z poprzedniego posiedzenia komisji.

2. Wyjazd Komisji do Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
celu: 

- Stwierdzenia gotowości Zakładu do zimowego utrzymania dróg,

3. Sprawy różne. 

Proponowany porządek został przyjęty. 

Ad 1.

Radni zapoznali się z treścią protokołu sporządzonego z poprzedniego 
posiedzenia komisji. Protokół został przyjęty. 

Ad 2.
Dyrektor Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pan Mariusz 
Dembiński przedstawił Komisji wymienione w załączniku nr 1 dołączonego do 
niniejszego protokołu pojazdy oraz zgromadzony na terenie Zakładu piasek z 
domieszką soli. Komisja z zadowoleniem przyjęła informację o gotowości 
ZGKiM do zimowego utrzymania dróg gminnych. Radni Komisji podzielili 
propozycję dyrektora, aby w razie konieczności ZGKiM mógł posiłkować się 
sprzętem prywatnym będącym w posiadaniu rolników i innych osób.

Ad 3.
W sprawach różnych członkowie Komisji nawiązali do przebiegu obrad X Sesji 
Rady Miejskiej, która miała miejsce w dniu 29.11.2011r., a w szczególności do 
tematu sortowni na części terenu po byłym wysypisku w Wólce Kozłowskiej.
a) Potrzeba stworzenia sortowni była jednym z haseł kampanii przedwyborczej 
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na Burmistrza Tłuszcza. Sprawa ta była podnoszona na spotkaniach z 
wyborcami . Jej budowa spotykała się z dużym poparciem. W okresie 
powyborczym Komisja Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska zawsze w pełni 
popierała czynione starania pracowników Urzędu Miejskiego w Tłuszczu, jak 
również i działania Burmistrza Tłuszcza w doprowadzeniu do finału realizacji 
tej inwestycji, tak bardzo potrzebnej Gminie inwestycji. Biorąc również pod 
uwagę fakt i możliwość pozyskania bardzo dużego dofinansowania z 
Ministerstwa Ochrony Środowiska. 
W chwili obecnej odstąpienie od budowy sortowni na wydzielonej części z 
terenu byłego wysypiska w Wólce Kozłowskiej nie zwalnia nikogo od 
zaniechania zajmowaniem się tematem śmieci na terenie naszej gminy.

Przewodniczący Komisji Pan Stefan Mikiciuk wnioskuje, aby Burmistrz 
Tłuszcza przedstawił plan działania dojścia do rozwiązania problemu 
śmieciowego.
Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska poprze wszystkie takie 
działania, których finałem będzie problem  śmieci rozwiązany  z korzyścią dla 
mieszkańców. Komisja jednogłośnie poparła wniosek Pana Stefana Mikiciuka.

Dyrektor Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej prosi o przyspieszenie 
zakupu głowicy do czyszczenia rowów. Pan Dembiński poinformował także 
radnych, że w projekcie budżetu na 2012r. nie przewiduje się środków 
finansowych na inwestycje.

Lodowisko miejskie „Biały Orlika” będzie czynne od 16 grudnia 2011.

Następne posiedzenie komisji zostało ustalone na dzień 14 grudnia 2011r.  

o godz. 9.00.

Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący Komisji

Stefan Mikiciuk

1. Dokument utworzony przez: Stefan Mikiciuk
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